

## 條款及細則 Terms & Conditions :

- 優惠期至 2020 年 8 月 31 日，名額有限。  
This offer is valid until August 31, 2020, and with a limited quota.
- 優惠只適用於非現有香港電訊商業用戶。客戶須簽訂指定 24 個月或以上服務合約計劃，並受個別合約計劃之有關條款及細則約束，詳情請參閱有關申請表。  
This offer is only applicable to non-existing HKT business customers. Customers are required to sign a designated service plan contract of 24 months or more and are bound by the relevant terms and conditions of specific contract plans. For details, please refer to the relevant application form.
- 此服務只適用於商業客戶，不適用於個人或住宅用戶。  
This service is for commercial customers only, not for personal or residential users.
- 視乎光纖網絡覆蓋，優惠只適用於指定的安裝地址。  
This offer is applicable only to the tenants of designated commercial buildings and subject to fiber network coverage.
- 指定 HKT 商業寬頻服務計劃由 300M 起，另有 500M 及 1000M 計劃可供選擇，詳情可向有關銷售人員查詢。  
The designated HKT Business Broadband service plans cover 300M, 500M and 1000M. Please contact HKT sales representatives for more details.
- 合資格客戶可獲贈由 CSL Mobile Limited 提供的指定型號手機一部（或 \$1,500 購買流動裝置折扣額）及豁免 24 個月指定 csl. 服務計劃月費和港鐵/隧道/流動電訊牌照/行政費。  
Eligible customer will be offered one unit of selected mobile device (or \$1500 discount on purchase of other mobile devices) and waiver of 24 months service fee of selected csl. service plan and MTR/Tunnel/Mobile License/Administration Fee provided by CSL Mobile Limited.
- 合資格客戶所獲贈之「24 個月 csl. 服務計劃」中的「全速」是指 600Mbps 為本公司 4G LTE-A 網絡下載之網絡規格 (上載為 75Mbps) 及在三段 4G 頻譜 (三段各有連續 20MHz 頻寬) 上於指定地區提供。客戶需使用指定可支援的裝置。然而客戶所體驗之實際速度會少於網絡規格，並會因應所使用之裝置、地點、網絡情況及其他因素而有所影響，詳情請參閱 csl. 網站 [www.hkcsl.com](http://www.hkcsl.com)。  
Ultra speed means 600Mbps, is our network specification for downlink of 4G LTE-A network (with 75Mbps for uplink) provided via three sections of 20MHz continuous 4G spectrum each, which is only available to designated locations with the use of a compatible device. Actual speeds that customers experience are less than the specifications and will be affected by the device used, locations, network conditions and other extraneous factors. For details, please refer to [www.hkcsl.com](http://www.hkcsl.com).

- 300M、500M 及 1000M 為頻寬規格，實際速度會低於網絡規格及受您的儀器、技術、網絡及軟件之使用、網絡裝配及覆蓋範圍、使用量、海外頻寬及外在因素而有所影響。  
300M, 500M & 1000M are available bandwidth package. Actual speed will be affected by the user's device, technology, network and software used, network configuration and coverage, usage levels and extraneous factors.
- 本推廣中所提及的價格均以港幣計算。  
All prices indicated in this promotion program are in Hong Kong dollars.
- Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (『本公司』) 保留更改或終止以上優惠或禮品(全部或部份) 而不予另行通知。在任何情況下，本公司擁有最終決定權。  
Hong Kong Telecommunications (HKT) Limited (“The Company”) reserves the right to change or terminate any or all of the above offers without prior notice. In the event of dispute, the Company reserves the right of final and binding determination.